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CONSELL DE MITJANS DEL DIA 12 DE JUNY DE 2024

Celebrat als estudis de Ràdio Argentona a les 18 h

ASSISTENTS: 

- Montse Capdevila (presidenta)
- Pep Famadas (PSC)
- Toni Segarra (Unitat)
- Mariona Pasqual (ERC)
- Miquel Carabaño (Ràdio Argentona)
- Gonçal Calvo (periodista)
- M. Rosa Martínez (secretària del Consell)

EXCUSEN LA PRESÈNCIA: 

- Marta (Tots per Argentona)
- Laura Gállego 

NO ASSISTEIXEN: Toni Alzina, Joan Gálvez i els representants d’Avancem Junts, Ara Argentona i Partit 
Popular. 

A les 18.10 h, en segona convocatòria i donat que el Consell compta amb més d’un terç dels seus 
membres, per tant, amb quòrum suficient, s’inicia la sessió. 

1. Aprovació de les darreres dues actes
Es donen per aprovades les dues actes anteriors sense incloure-hi cap esmena. 

2. Presentació del Cap de Creus
Cap de Creus, MRM explica que la licitació ja està acabada, però s’estan fent tràmits de secretaria i 
hisenda per poder avisar els guanyadors de la licitació. 

TS demana que quedi clar el motiu de desempat entre les dues empreses que han empatat en el lot 2 
(distribució de la revista). Apunta que es podria escollir la primera empresa que es va presentar al 
procés. 

MRM li respon que aquesta decisió està en mans dels serveis jurídics. 

Pel que fa al contingut, MRM explica que és el mateix que ja es va explicar en l’anterior Consell, però 
que s’hi faran modificacions per incloure temes de més actualitat i desestimar altres que ja han quedat 
caducats. 
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També proposa al Consell que en la pròxima sessió es facin propostes de temes per a desenvolupar dins 
la revista. 

3. Balanç acte dels 20 anys del Porta a Porta 
El Consell fa un balanç molt positiu de la taula rodona organitzada per Medi Ambient, Comunicació i 
l’Àrea de Mitjans de comunicació per celebrar els 20 anys del Porta a Porta a Argentona. Els assistents 
consideren que va estar ben organitzat, va ser molt interessant i ha contribuït a generar nous debats. 
Per aquest motiu, demanen que es realitzin actes similars i es proposa, per exemple, abordar la qüestió 
del futur de l’agricultura a Argentona. 

4. Organització de l’àrea de mitjans durant l’estiu 
Sobre l’organització d’estiu a Ràdio Argentona, MRM explica que, donat que aquest any el període de 
repartiment de vacances s’ha ampliat, això afectarà la programació de Ràdio Argentona. No podran fer-
se els espais que requereixen d’un equip: informatius i magazine matinal i roda política (la següent que 
es convocarà serà a l’octubre, en relació amb el ple de setembre). En comptes d’això l’emissora oferirà 
reposicions de programes i mantindrà la renovació informativa al web i a les xarxes socials. 

A banda, durant aquests dos mesos, l’equip de Ràdio Argentona es disposa a fer: 

 Renovació de sintonies d’informatius i programes
 Redacció del llibre d’estil per a ràdio, web i revista. 
 Elaboració d’un pla de màrqueting dels mitjans locals. 
 Elaboració de la nova graella de programació. 
 Producció de programes (contactar amb col·laboradors actuals i amb possibles col·laboradors 

d’espais, programes o pódcast)
 Posada al dia de la web de Ràdio Argentona. 
 Cobertura de Festa Major (també disposa d’una fotògrafa)

5. Projectes per a la pròxima programació
Responent a les peticions del Consell de Mitjans i dels grups municipals, l’equip de Ràdio Argentona 
proposa incrementar la participació de la ciutadania a l’emissora. Recordant que ara mateix ja es 
realitzen: 

 Programes amb les escoles de primària.
 Participació en el projecte QUEME de creació de cooperatives escolars. 
 Servei Comunitari i altres col·laboracions amb l’Institut d’Argentona.
 Retransmissions dels plens i reunió de poble
 Realització de programes especials (Ex: 20 anys del Porta a Porta)

Es proposa ampliar la participació: 

 Realitzant un programa setmanal d’esports que impliqui tots els clubs esportius d’Argentona. 
 Oferint espais de pódcast. 
 Incorporant noves tertúlies d’actualitat al magazin matinal. 
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 Organitzant debats oberts a la ciutadania. 

Altres novetats de la programació: 

 Es proposa separar la roda política posterior als plens municipals del magazin matinal. Es 
considera que el contingut, el to i el ritme del magazine no es correspon amb el de les 
entrevistes polítiques. Es proposa realitzar-les, en directe, a les 13.30 h, després dels 
informatius. El Consell hi està d’acord. 

Encara sobre la qüestió política, MRM proposa al Consell que s’ofereixi espai a la regidora no-adscrita al 
Cap de Creus, de la mateixa manera que ja el té a la ràdio. S’obre un debat ètic sobre aquesta qüestió 
però els assistents coincideixen a dir que, legalment hi té dret. 

6. Precs i preguntes

 TS proposa la realització d’un programa de divulgació científica que ja havia dut a terme a 
Mataró Ràdio amb un professional de la informàtica. La resta d’assistents ho troben bé i MRM li 
diu que es posarà en contacte amb ell a partir del mes de juliol per parlar-ne.

 GC pregunta si s’han fet avenços amb LA XARXA. 
MRM explica que ella i l’alcaldessa es van reunir amb el director de LA XARXA, Marc Melillas, que les va 
informar dels diferents sistemes de col·laboració. Explica que hi ha un primer nivell, que suposa un cost 
de 600 euros anuals i que permet que l’emissora es descarregui programes d’altres emissora d’un 
catàleg extens. El segon nivell de col·laboració ja suposa realitzar continguts per a la XARXA. En cas 
d’enviar dues peces mensuals (que siguin utilitzades per altres mitjans), aquest segon nivell serà gratuït i 
permetrà emetre peces informatives d’altres emissores. Si no s’arriba a les dues peces mensuals (que 
siguin emeses en altres mitjans) aquest segon nivell incrementarà el cost (adjuntem el conveni marc 
amb La Xarxa. Pel que fa al catàleg de programes i pódcast de  i sobre el catàleg de programes que 
ofereix la Xarxa, podeu consultar-lo a: https://www.laxarxames.cat/programes).

GC pregunta si ja podem començar a utilitzar aquests programes a l’inici de la temporada. 

MC li respon que no, perquè caldrà signar el conveni i tenir la consignació pressupostària al pressupost 
municipal. Per tant, la col·laboració es podria iniciar el mes de gener de 2025. 

MRM explica que, de moment, no es plantegen passar del primer nivell de col·laboració donat que 
l’equip és petit i té dificultats per dur endavant el dia a dia. 

 PF pregunta sobre la possibilitat d’incorporar joves de l’institut que puguin fer tasques de 
suport. 

MRM explica que aquests joves requereixen seguiment i, per tant, generen més feina que no pas en 
treuen. Explica que s’està treballant per establir conveni amb la Universitat Autònoma de Barcelona per 
esdevenir centre autoritzat per a pràctiques universitàries. També s’ha fet contacte amb IFP (Innovación 
en Formación Professional), un centre adscrit a Planeta, que ofereix la possibilitat d’enviar estudiants de 
cicles formatius de grau mig i grau superior de tècnic de so i de realització audiovisual. MRM explica que, 
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en cas d’aconseguir tancar el conveni, aquests perfils s’utilitzarien per donar suport als col·laboradors de 
tardes (el tècnic de so) i per dur a terme el pla de màrqueting, sobretot en xarxes socials (els estudiants 
de realització audiovisual). 

Abans d’acabar, s’acorda que el proper Consell de Mitjans es celebrarà el dimecres, 18 de setembre, a 
les 18 h als estudis de Ràdio Argentona. 

I sense més intervencions, a les 19.10 h es dona per acabat el Consell. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

84
8d

e2
f9

c9
ae

41
e9

b
d

d
31

70
96

c1
6c

c4
80

01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
O

ri
g

en
: 

O
ri

g
en

 a
d

m
in

is
tr

ac
ió

   
 E

st
at

 d
'e

la
b

o
ra

ci
ó

: 
O

ri
g

in
al

Signatura 1 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

21/10/2024 Presidenta del
Consell de
Mitjans de
Comunicació

Signatura 2 de 2

Maria Rosa
Martínez Planet

22/10/2024 Secretària suplent
Consell Mitjans
de Comunicació

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp

		2024-10-23T07:18:17+0200
	Segell Organ Ajuntament Argentona




